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Felles åpent gruppemøte 

 

Dato: 11.10.2021 

Tidspunkt: 18.00-20.20 

Sted: Evangtunet 73, Årnes 

 

Fremmøtte: Jo Inge Buskenes, Øystein Smidt, Irene Hoel, Siri Sagbakken, Tove Hansen, Elin Synnes 

Lars Hellum, Ole Andreas Sørli-Sidselssønn 

 

Saksliste 
 

Konstituering:  

• Møteleder: Jo Inge Buskenes (MDG) 

• Referent:  Ole Andreas Sørli-Sidselssønn (Nes Venstre) 

 

E16 
Flere tar ordet, snakker om: helseutfordringer, trafikk-endring, sterke og svake ordførere. Mange 

klima- og trafikktiltak kan ha effekt på flere utfordringer, alternative strekninger kunne vært gunstig, 

men dette er man kommet for langt i prosessen til å få til. Usikkerhet rundt realismen rundt hvorvidt 

det blir veg dette tiåret eller ikke.   

Konklusjon:  

Først og fremst ønsker vi utbedring av eksisterende veg (0+). Dernest ønsker vi mindre 

dimensjonering på veg i form av antall felt og hastighetskrav. Dog ny motorveg ikke er ønskelig, kan 

vi være positive til veg innen korridor F, fortrinnsvis FN-30 (Nes AP sitt vedtak).  

De folkevalgte må jobbe med posisjonen for å påvirke. Ved å sette seg på bakbeina får man fort ikke 

mulighet til å påvirke sluttresultatet. Det er viktig at vi er for noe, ikke bare imot.  

 

Kommuneplanen 
Felles høringsinnspill fra R, SV, MDG og Venstre angående arealnøytralitet. Administrasjonen avfeier 

dette med at det var innspill til «feil» planprogram og tidsfrist. Hovedmålet var å få argumentene 

med i saksframlegget.  

Andre viktige punkt: Klima og manglende tiltak; Åpenhet; Lys- og lydforurensning.  

Konklusjon:  

Ikke fokus på flere saker. Arealnøytralitet er viktigst.  
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Budsjett 
Det kan være realistisk å få posisjonen med på gjennomslag på opptil 1,5 millioner, ved tidlig innsalg 

og god prioritering. Posisjonen oppleves som mer imøtekommende og lyttende enn tidligere.  

Ingen prioriterte saker blei vedtatt i dette møtet, men man drodler rundt:  

• Kommunen må aktivt søke midler. En stilling til dette vurderes.  

• Styrking av klima- og energiplanen. Som tidligere budsjett.  

• Gradvis øke klimarådgiverstilling. Som tidligere budsjett. 

• Klimafond. Som tidligere budsjett. 

Konklusjon:  

Partiene fortsetter samarbeidet, og ønsker Rødt og SV velkommen.  

 

Diverse:  

• Utvidelse av deponi på Esval i ravina svært negativt. Grunnforhold ikke godt nok undersøkt. 

Bekken graver mer enn tidligere, dette medfører stor sikkerhetsfare.  

• Kvalitetsmelding barnevern: Turn-over nær 50%. Dette er svært negativt.  

Ingen konklusjon i disse sakene.  

 


